

Title (en)  
Roll container.

Title (de)  
Behälter für Rollen.

Title (fr)  
Conteneur porte-rouleau.

Publication  
**EP 0594912 A1 19940504 (FR)**

Application  
**EP 92402936 A 19921029**

Priority  
EP 92402936 A 19921029

Abstract (en)

This roll-holder container is composed of two bodies (2 and 3) made from plastic, preferably transparent plastic, which can be formed by heat-moulding from a single sheet of plastic or, possibly, from two separate sheets, the sheet forming the upper body (2) preferably being transparent. The two bodies are assembled along the folding edge and along the small sides (7), for example by heat-sealing. The front two longitudinal edges are not sealed so as to leave a free slot through which the web (strip) (11) of the roll (8) is pulled. One of the two edges has a serration (5) used for cutting the desired length of the sheet. <IMAGE>

Abstract (fr)

Ce conteneur porte-rouleau est composé de deux corps (2 et 3) en matière plastique, de préférence transparente, qui peuvent être formés par thermomoulage à partir d'une seule feuille de matière plastique ou éventuellement de deux feuilles distinctes, la feuille formant le corps supérieur (2) étant de préférence transparente. Les deux corps sont assemblés le long du bord de pliage et le long des petits côtés (7), par exemple par thermosoudage. Les deux bords longitudinaux avant ne sont pas soudés, pour laisser une fente libre à travers laquelle on tire la bande (11) du rouleau (8). L'un des deux bords présente une denture (5) servant à couper la longueur voulue de la feuille. <IMAGE>

IPC 1-7

**B65H 35/00**

IPC 8 full level

**B65H 35/00** (2006.01)

CPC (source: EP)

**B65H 35/002** (2013.01)

Citation (search report)

- [X] FR 1593517 A 19700601
- [X] FR 2606000 A2 19880506 - RUYTER JACKIE DE [FR], et al
- [X] GB 2210019 A 19890601 - CROYDEX COMPANY LIMITED THE [GB]
- [Y] FR 2043899 A5 19710219 - PROSYN
- [Y] FR 2511977 A1 19830304 - LOHMANN GMBH & CO KG [DE]
- [X] CH 394868 A 19650630 - PAPIERFABRIK ALBERT FRIEDRICH [DE]

Cited by

DE19629795A1; DE19629795C2

Designated contracting state (EPC)

DE FR IT PT

DOCDB simple family (publication)

**EP 0594912 A1 19940504**

DOCDB simple family (application)

**EP 92402936 A 19921029**